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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alexander Ternström
Vice ordförande Marcus Johansson

Kassör Elias Rangert
Sekreterare Elin Gustafsson
Skyddsombud Elin ”Lo” Ekstedt

Informationsansvarig Jakob Fredby
Ordförande DP Viktor Rolf
Ordförande F6 Isa Sundèn

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Nils Grimbeck
Ordförande Foc Nicolas Renaudo

Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Elias Rangert väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att välja in Felix Dahlström med närvaro och yttranderätt. Att välja
in Alice Nordqvist med närvaro och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval Alice vill söka JämF, hon är 20 år gammal har B-körkort och går f23. Hon
tycker det är roliga arr och kul att arrangera med andra både på och utanför
sektionen. Hon har varit på något JämF arr och varit med på ett lunchmöte
med Jämf. Hon är taggad på att arrangera trevliga kvällar och inbjudande arr
på sektionen.
Beslut: Att välja in Alice Nordqvist som ledamot i Jämf.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Alexander: Inte gjort mycket mer än plugg. Satt upp tidsplan för verksamhets-
planen.
Marcus: Har inte gjort så mycket.
Elin E: Arbetskväll och skyddsrond.
Elin G: Sektmötesprotokoll och arbetskväll.
Elias: Arbetskväll.
Jakob: Skickat nyhetsbrev

§5.2 DP Jobbar med pubrundan, har bokat in två band.

§5.3 F6 Gasque i lördags och nu blickar vi mot ET-rajj.

§5.4 FnollK Har planerat aspning.

§5.5 SNF Teambuilding i veckan och lite planering inför nästa läsperiod.
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§5.6 Foc Jobbar med att köpa en ny maskin.

§5.7 FARM Planerat aspning, arr med Estimation Jane Group ikväll.

§6 Skyddsrond Det gick bra, de var inte jätteglada i korridoren och vi vill fortfarande hålla
dem glada. Vi gör en korridorsutvärdering efter tentorna där vi bestämmer hur
vi ska fortsätta och hur det har varit i korridoren under reglerna som vi nu
haft.

§7 Student Voice Ska vara Lv2 eller Lv3 nästa läsperiod. Kåren har två frågor och vi har två
frågor till sektionsmedlemmarna. Man kan tänka på frågor vi kan ställa till
nästa möte.

§8 Aspningspolicy Lo och Marcus har uppdaterat asppolicyn utefter det som sas på mötet förra
veckan. Syftet med att alla ska ha samma möjlighet att vara med på arrange-
mang är att man ska kunna delta och att organ ska anpassa sina arr i den mån
det går för att alla ska kunna vara med.
Det är svårt om vänner aspar och man fortsätter umgås med de efteråt, är
det asp och arrangör som umgås eller vänner? Vi funderar på hur man kan
formulera detta på ett bra sätt.

§9 Undantag ekonomisk
policy för OP

I policyn står att 110 kronor får subventioneras per asp per arr, OP kostar
mer än det och FnollK vill därför få subventionering. Förra året kostade det
300 kronor per asp alltså 200 kronor över vilket det räknar med att det blir
i år också. OP är gratis för aspar och det är vad de har budgeterat för och
budgeten är godkänd. Till nästa år tycker vi att detta ska kollas upp eftersom
det är mycket pengar som subventioneras för ett arrangemang. Det bör också
tas upp i samband med aspbudgeten och inte nu.
Beslut: Att ge NollK undantag för ekonomisk policy för deras arrangemang
OP.

§10 Äskningar

§10.1 Foton Foton har lagt en äskning på ca 11000 kronor till nya blixtar, en bakgrund
och reflexskärm. Förra veckan skickades denna på remiss och idag är Felix
(ordförande i Foton) här för att berätta mer och svara på frågor.
Felix berättar: blixtar och bakgrund hör ihop med varandra, han förklarar vad
det är och att det kan användas till profilbilder och CV-fotografering. Det är
även fint till balen att kunna ta väldigt bra bilder på enskilda samt gruppbilder.
De vill ha en bakgrund för att få jämnare bilder och bättre CV-bilder. De tar
mycket bilder utomhus och reflexskärmar vill de ha för att dessa bilder blir
bättre. Blixtar och skärmar tar cirka 30 minuter att ställa upp. FARM vill ha
det på FARM-mässan och hade nästintill varit beredda att lägga ut för stativ
och liknande själva. Blixtarna som nu finns i buren har för låg effekt och är
väldigt gamla. Kommittéer tror inte att det hade använts till profilbilder men
att det uppskattas till gasqueer och finare tillställningar. Det har tidigare varit
efterfrågat av Fabiola också. Blixtar är ömtålig utrustning men tar man hand
om den så kan det hålla väldigt länge. Så länge man kan lägga det på en hylla så
borde det vara lugnt. Vi måste alla hjälpas åt för att ta hand om utrustningen
som är ömtålig. Det finns rum för att godkänna äskningen i budgeten.
Beslut: Att godkänna på Fotons äskning på 11000 kronor.

§10.2 Go-morgon De har kommit fler personer än vad de förväntat sig så de har äskat för 800
kronor extra. Hittills är det 1440 kronor för frukostar och 1580 kronor för nya
bräden som lagts på GO-morgon. Det har kommit ca 20 personer per gång så
det är många som är där. Totalt har det varit ca 40-50 personer där under
läsperioden. Denna äskning täcker till måndag läsvecka 1 nästa läsperiod. Det
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är kul och når till sektionsmedlemmar som kanske inte går på så mycket andra
arr .
Beslut: Att godkänna äskningen till Go-morgon på 800 kronor.

§10.3 Fritöser till Focus Fritöserna som är räcker inte till efterfrågan på pubrundan. Så de vill äska
1000 kronor för en ny fritös. Det är en grej som alla på sektionen kan använda
och därav har de äskat och inte lagt det på sin budget. Investeringen på 1000
kronor kommer tjänas in på första pubrundan där de använder den.
Beslut: Att neka DPs äskning för en fritös till Focus.

§10.4 Övriga Elias har godkänt en äskning från ValB på 1550 kronor för arbetsmat. Trefika
har äskat 1200 kronor för två till fika-tillfällen då det kom väldigt många på
senaste fikan men detta har nekats.

§11 Övriga frågor Elias skickar med äskningar i kvartalsrapporten så vi kan se hur vi ligger till.

§12 Mötets avslutande Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:25!
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